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-je hebt gelijk. lk vind het zo wel een bizar proces.
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Onderwerp: RE: Bespreekstukken BR 21 mei - Begrotingsvoorbereiding en Coronaherstelplannen

vi EEE snap ik, maar als je ijzeren voorraad in begroting wilt hebben moet ie dus worden opgenomen in de tabel in de

hoofdnota volgens mij (tenzij er al geld voor is vrij gemaakt in juli brief).

zoals we bespraken net zijn blokken voor appreciatie dus in ieder geval:

Ten aanzien van categorie 2:

Kernboodschap:
- laten we inzetten op wat we gezamenlijk echt heel belangrijk vinden nu: preventie en herstel zorgpersoneel.
- in het langdurige en curatieve domein zullen we eenduidig moeten acteren. Wordt er vanuit LZ nu bijvoorbeeld geclaimd voor

een aanpak voor kwetsbare doelgroepen, zullen we dat bijvoorbeeld ook in de GGZ moeten doen. Anders is het niet uitlegbaar
aan het veld. Wat CZ betreft kunnen we hiermee wachten. Dat geld ook voor het plan voor de versterking van de curatieve

kolom. Als DGLZ echt door wil en wel een plan in wil dienen onder de noemer van categorie 2, zullen we dit ook doen voor de

curatieve kolom.

Wij snappen dat we daar vol inzetten op preventie en ook de arbeidsmarktimpuls is goed te volgen. We denken wel dat er echt

een principe besluit nodig is om in te zetten op versterking LZ veld of niet. De eerlijke vraag is: moeten we dat echt in begroting
regelen nu, of kan dit ook bij formatie en financiéle bijstellingen die dan volgen.

Ten aanzien van categorie 3:

Opmerking 1: inhaalzorg staat niet precies goed verwoord in de besluitvormingsnota

Wij hebben met de MSZ-partijen afgesproken dat we ons dit jaar houden aan het eerder afgesproken HLA kader. Wel hebben we

met MinFin de afspraak dat als het kader mogelijk door Corona gerelateerde uitgaven wordt overschreden zij hier met coulance

naar zullen kijken. Ook geven wij nu richting de sector aan dat we willen dat de inhaalzorg dit jaar — dus nog in 2021 - wordt

gedaan. De afspraak die wij verder nog graag met Financién maken in het kader/en marge van het gesprek over de begroting
2022 die nu gaat lopen zou zijn dat — mocht dit najaar blijken dat de inhaalzorg na dit jaar toch iets doorloopt en dit in 2022

mogelijk leidt tot kaderoverschrijding (aan de voorkant zullen we partijen er net als in 2021 aan houden maar uiteindelijk zou er

een overschrijding kunnen zijn) - MinFin bereid is dit najaar weer de afspraak te maken om hier voor het jaar 2022 (als het om

overschrijding door coronakosten gaat dus) coulant naar te kijken.

En (tenzij er elders in deze stukken al dekking voor is)

Opmerking 2: Wat nog ontbreekt in deze categorie is voorraden voor de zorg.

In 2022 is echt geld nodig is voor de implementatie van voorraden in de zorg (verplicht; 1 - 3 maanden), voorraden bij
leveranciers en producenten (3 maanden)
en standby productiecapaciteit bij Nederlandse producenten. We moeten hier nu echt mee starten. Maakt onderdeel uit van

Pandemische paraatheid (waar we in de voorstel nota bij PG wel voor claimen). Brief ligt al in de Kamer.
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Nog even overleg gehad met[FEY
IJzeren voorraad zit in bijlage V is ook de plek waar deze thuis hoort

Medicatieoverdracht staat op groen bijlage 1

Fast staat op groen bijlage 1

Toezicht farmacie staat op groen bijlage 1

Pallas staat op groen bijlage 1

p-budget cluster leveringszekerheid staat er in maar alleen voor 2022 lijkt mij vreemd

vriendelijke groet


